
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 4. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 688
Vil ministeren uddybe, hvad det er for en teknologi, der ifølge ministeren mangler til rens 
af jord forurenet med PFAS, når Miljøstyrelsen i sin rapport ” »Behandling af PFAS-forure-
net jord til recirkulering af råstoffer« konkluderer, at det er muligt ved rensning med vand 
at fjerne selv høje PFAS-koncentrationer fra sandede jorde? Der henvises til Miljøstyrel-
sens publikation »Behandling af PFAS-forurenet jord til recirkulering af råstoffer« fra 2024 
og artiklen »Forurenet jord hober sig op i byerne: Efter Nordic Waste er der ingen steder 
at gøre af den«, dr.dk, den 16. februar 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars-Christian Brask 
(LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lars-christian.brask@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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